

# REFERAT FAU-MØTE 15.NOVEMBER 2017

## Tilstede:

<b>8.trinn:</b> Jo Simen Skog 8A Anne Berit Gravvold 8B Susanna Kværndal 8C	<b>9. trinn:</b> Marius Nielsen 9A  Håkon Tillier 9C Tarik Kutluca 9D	<b>10. trinn:</b> Sahak Sahakian 10A Tor Tennvassås 10B Hege T. Cook 10C Elisabeth Borell 10D	<b>VG:</b> Vickey Bonafede 1MK
--	---	---	-----------------------------------

## Saksliste:

1. Rektor og ass. Rektor ønsker velkommen og informerer om skolens arbeid og samarbeid med FAU.
2. Valg av ordstyrer og referent.
3. Arrangementer fremover
4. SMU
5. Møtedatoer 17/18
6. FAUs Fokusområder
7. IT's learning
8. Eventuelt

SAK	TEMA	MERKNAD
<b>Sak 1</b>	<p><b>Administrasjonen orienterer</b></p> <p>Administrasjonen har sammen med Håkon gått gjennom data på når lekser er gitt og innleveringstid. Ser ingen systematiske feil, så dersom episoder inntreffer er det viktig at foreldre melder de inn slik at de kan følges opp.</p> <p>Det er mer Spill, dans og sosiale aktiviteter etter at skolen har hatt fokus på å utvikle elevrådet. Skolens hjemmeside og facebook er egnet til å holde seg oppdatert.</p> <p>Elevundersøkelsen går nå. Det ble orientert om hvordan undersøkelsen brukes som innspill til styringssystemet på skolen.</p> <p>Kantina sonderer interessen for abonnement med "satt" og sunnere meny (enn bolle og cola) (se evt).</p>	Orientering
<b>Sak 2</b>	<p><b>Valg av ordstyrer og referent.</b></p> <p>Håkon velger Håkon.</p>	Beslutning
<b>Sak 3</b>	<p><b>Arrangementer fremover</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ball - nyttårs / jule / vinter.... avsjekk med 10 klasserepresentanter på at noen har tatt tak i organiseringen <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lise Mette Rønningen (10C) og Sahak (leder)(10A), Tarik (9D) og Cecilie Ariane Larsen (10D) utgjør arrangementskomite</li> <li>- Håkon sender mail med dokumenter og erfaringsoverdragelse til komiteen.</li> <li>- Erfaringer og dokumentasjon knyttet til ballet finnes her: <a href="https://drive.google.com/open?id=0B4Z03Y_FH8vzW_Vg3YW5icnlIINKk">https://drive.google.com/open?id=0B4Z03Y_FH8vzW_Vg3YW5icnlIINKk</a></li> </ul> </li> </ul>	Orientering Beslutning

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Forespørsel om vakter kommer på neste møte</li> <li>- Lucia og Julegløgg. Hvem tar lead på gjennomføring. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lucia er onsdag 13. desember. Hvis det ikke er noen motforestillinger, tar vi gløgg og pepperkaker samme dag. Servering fra kl. 07.45-08.15. Koret vil synge kl. 08.05</li> <li>- Vi har dokumentasjon på hva som trengs å gjøres, en kandidat er Ingebjørg Berdal</li> <li>- Elisabeth sender dokumentasjon til Håkon. Vi har pt ingen som kan holde i det.</li> <li>- Det trengs i overkant av 15 foreldre, så det er fint om alle som kan setter av datoen. Egen mail på dette kommer.</li> </ul> </li> </ul>	
<b>Sak 4</b>	<b>SMU</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- SMU er satt. Vicky Groll Bonafede får med seg Monica Knudsen Figureoa</li> <li>- Hvilken form for samarbeid og koordinering ønsker vi med SMU?</li> <li>- SMU oppfordrer FAU og klasserepresentanter om å jobbe for at klassene og skolen har gode sosiale arenaer. Skolen oppleves som villig og fremoverlent på mange områder, men foreldregruppen kan med fordel være mer engasjert.</li> <li>- Saker som dukker opp med skolen, klassemiljø, lærere mv. må meldes inn til skolen på rett måte. Her kan FAU representanter som tillitsvalgte bidra til bedre presisjon.</li> <li>- SMU vil orientere FAU løpende når det kjennes relevant.</li> </ul>	Orientering Beslutning
<b>Sak 5</b>	<b>Møtedatoer FAU</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ble litt hastig behandlet på forrige møte. Forslaget er 10.1, 7.3, 2.5 og 6.6.</li> <li>- Vedtatt, og da er møtelisten satt.</li> </ul>	Beslutning
<b>Sak 6</b>	<b>Fokusområder</b> <p>Forrige møte var det ønske fra gruppe at FAU bruker mer tid på ITs learning, Lekser og tilbakemeldinger, Brukerundersøkelsen og skolen som tjenesteleverandør, Mobbing og Miljø og FAUs vedtekter.</p> <p>Hvilke saker skal vi følge opp videre nå?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- FAU bør tilrettelegge for at det blir enklere å dra i gang sosiale aktiviteter i klassen. Vi nedsetter en årshjul komite som definerer og operasjonaliserer dette slik at det blir en ressurs for klasserepresentanter (Marius &amp; Elisabeth)</li> <li>- Læringsmiljø. FAU presiserer at hver enkelt sak må tas opp i linjen på skolen - og absolutt BØR tas opp. Blir det ikke tatt opp, skjer det ikke noe. Håkon kan være støtte dersom det er behov for det.</li> <li>- Skoleplattform og ikt verktøy - vi ønsker å utfordre skolen til et mål om å bli best i Oslo på bruken av dette.</li> <li>- Tilbakemeldinger og vurderingssituasjoner. Alle hendelser sendes på mail til Håkon på mail (inntil vi finner en mer egnet løsning) slik at vi kan danne oss et bedre bilde av helheten.</li> </ul>	Beslutning

<b>Sak 7</b>	<p><b>ITs learning</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Håkon har gått gjennom data fra ITs med ledelsen. Konklusjon; foreldre må melde inn konkrete avvik fra ønsket brukeropplevelse. Hvordan håndterer vi det?</li> <li>- Om mulig, orientering fra KFU om initiativ i forhold til ITs ovenfor utdanningsetaten</li> </ul> <p>Lite tid til behandling av denne saken, men essensen ble diskutert under sak 6. Både plattform (helheten i ikt verktøy) og It's learning er høyt på dagsorden hos oss, SMU, skolen og Skolesjefen.</p> <p>Beslutning følger fra forrige punkt, vi følger opp dette videre.</p>	Beslutning
<b>Sak 8</b>	<p><b>Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skal vi følge opp innspillet fra kantina?</li> <li>- Ja, la oss få et innspill. Vi inviterer Kantina til neste FAU for å presentere et forslag.</li> <li>- Susanna tar en prat med kantina i mellomtiden for å bidra til at forslaget som kommer er best mulig.</li> </ul>	